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Protokół nr 77/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 września 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z 
rozszerzeniem. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, 
realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2012. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy nie wykorzystał środków 
finansowych w wysokości 14 000 zł, które były przeznaczone na realizację zadań związanych 
z rehabilitacją zawodową osób niepełnosprawnych. W związku z powyższym proponuje się 
przesunąć powyższe środki na realizację  zadań z zakresu rehabilitacji społecznej tj. : 
dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych oraz likwidacji barier architektonicznych, 
komunikacyjnych i technicznych.   
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wybór dostawcy komputerów 
typu tablet dla Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński - inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Umiński wyjaśnił, że przetarg na wybór dostawcy komputerów unieważnia się ponieważ 
najniższa oferta przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na 
sfinansowanie zamówienia. Z informacji które uzyskał wynika, że jeden z oferentów 
zaproponował wysoką cenę, ponieważ zamawiający zastrzegł sobie okres gwarancyjny 
urządzeń na pięć lat, a według oferenta urządzenia tego typu nie wytrzymują tak długiego 
okresu gwarancyjnego. Dlatego też zaoferowano podwójną ilość urządzeń. 
W związku z powyższym dokonano zmiany w specyfikacji istotnych warunków w kwestii 
gwarancji tzn. zmieniono okres gwarancyjny z pięciu na dwa lata. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na dostawę 
komputerów typu tablet dla Powiatu Nowomiejskiego. 
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Pan Umiński wyjaśnił, że specyfikacja nie uległa zmianie z wyjątkiem zmniejszenia okresu 
gwarancyjnego oraz doprecyzowania koloru obudowy urządzenia tzn. dopisano, że obudowa 
może być koloru szarego, srebrnego lub czarnego.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego  na  
dostawę komputerów typu tablet dla Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska  
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 
5. Członek komisji – Ewa Kalisz - Górzkowska 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński , A. Głowacki. 
/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ w sprawie spłaty zadłużenia. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu 20.09.2012r. wpłynął wniosek pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ (stanowiący załącznik nr 3) w sprawie spłaty zadłużenia wynikającego z tytułu 
obciążenia kosztami powstałymi z usunięcia, przechowywania, oszacowania oraz przekazania 
do stacji pojazdów motocyklu marki WSK. Dodała, że zasięgnięto opinii prawnej w tej 
kwestii. Wynika z niej iż przedmiotowe kwoty są dochodem powiatu, który poprzez Zarząd 
decyduje jak zaliczyć wpłaty z tego tytułu czy na należność główną, czy na odsetki niezależne 
od woli zobowiązanego. 
W związku z powyższym Zarząd przychylił się do wniosku pana /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ i wyraził zgodę aby środki finansowe, które są wpłacane na rachunek powiatu 
zostały zaliczone na poczet spłaty kwoty głównej. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński , A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Kazimierza 
Tomaszewskiego – Wójta Gminy Biskupiec w sprawie udzielenia poręczenia dla SP 
ZOZ  w Nowym Mieście Lubawskim oraz Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim Sp. z o.o. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że odpowiedź pana Kazimierza Tomaszewskiego – Wójta 
Gminy Biskupiec dotycząca udzielenia poręczenia dla SP ZOZ  w Nowym Mieście 
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Lubawskim oraz Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. jest 
negatywna. 
 
Pismo pana Kazimierza Tomaszewskiego – Wójta Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 4. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem Pana 
Zbigniewa Pielaka – Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie 
projektu bud żetu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu 27.09.2012r. wpłynęło pismo pana Zbigniewa 
Pielaka – Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy (stanowiące załącznik nr 5) w 
sprawie  zatwierdzenia projektu budżetu na rok 2013. Dodała, że odbyły się rozmowy z 
panem Pielakiem w sprawie dokonania cięć w przyszłorocznym budżecie. Niemniej jednak 
wnioskuje on o zatwierdzenie projektu budżetu w formie jaką przedstawił dotychczas. 
Argumentuje swoją decyzję tym, iż: „tak drastyczne zmniejszenie budżetu PUP wywoła 
konieczność zwalniania pracowników i uniemożliwi realizacje zadań Starosty wobec osób 
bezrobotnych, poszukujących pracy oraz pracodawców”. 
Członkowie Zarządu po zapoznaniu się z powyższym pismem podtrzymali swoją decyzję 
odnośnie cięć budżetowych w Powiatowym Urzędzie Pracy. 
W związku z powyższym pani Skarbnik stwierdziła, że należy podjąć uchwałę w 
przedmiotowej sprawie tzn. ustalającą plan wydatków bieżących dla Powiatowego Urzędu 
Pracy w Nowym Mieście Lubawskim według nowo określonego limitu. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmian w materiałach planistycznych do opracowania projektu budżetu na 
2013r. w uchwale Nr 69/357/2012 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 25 lipca 2012r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu nie poruszyli żadnego tematu w punkcie sprawy różne.  
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 
 


